
Výroční členská schůze Moravskoslezského klubu anglických ohařů, z.s. 
12.3.2023, Hostinec U Palánů, Havlíčkův Brod 

 

VČS zahájena předsedkyní klubu Mgr. Evou Illovou v 10:10 hod, která uctila památku 

zesnulých členů klubu a slovenských přátel, významných kynologů, kteří zesnuli v roce 2022 

a pověřila vedením schůze jednatele klubu Zdeňka Hejzlara. 

1. Úvodní slovo – Zdeněk Hejzlar  

Vyhodnocení usnášeníschopnosti VČS MSKAO, z.s. – Lucie Pružinová shrnuje, že 

MSKAO má k 12.3.2023 celkem 251 členů, z toho 28 je přítomných (v 10:59 přibyl 1 

člen, tzn. 29). VČS bude usnášeníschopná dle stanov za 30 minut, tj. v 10:42 hod. 

 

2. Zprávy funkcionářů 

a) Zpráva HPCH Ing. Martina Houdy a shrnutí chovů všech našich plemen a úspěšných 

jedinců na akcích klubu 

b) Zpráva PCH AS Ing. Lucie Studýnkové 

c) Zpráva PCH GS Ing. Karoliny Vybíralové 

d) Zpráva PCH IS Mgr. Hany Bočkové 

e) Zpráva PCH RWS Jany Sedlákové 

f) Zpráva PCH POI Lenky Horákové – přečtena Ing. Martinem Houdou 

 

3. Ocenění zasloužilých členů a gratulace jubilantům 

Jubilanti – byly předány upomínkové dary přítomným. - Viz. Příloha č. 1 

 

10:45 - Uplynula doba pro usnášeníschopnost VČS. 

4. Volba komisí, zapisovatele a ověřovatele zápisu 
a) mandátová komise 

Ing. Martin Kostelník – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 - SCHVÁLENO 

Veronika Štěchovská – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 - SCHVÁLENO 

Vojtěch Svoboda – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – SCHVÁLENO 

b) návrhová komise 
Ing. Martin Houda – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 - SCHVÁLENO 
Romana Rychlá – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 - SCHVÁLENO  
Ing. Karolina Vybíralová – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – SCHVÁLENO 

c) zapisovatel: Ing. Lucie Studýnková – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – 
SCHVÁLENO 

d) ověřovatel: Eva Illová – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – SCHVÁLENO 

 

5. Schválení programu VČS 

1. Zahájení – předsedající a informace o účasti  
2. Volba mandátové komise  
3. Volba návrhové komise  
4. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu  
5. Schválení programu výroční členské schůze  
6. Usnesení výroční členské schůze MSKAO 2022  



7. Zpráva předsedkyně MSKAO, včetně zprávy o hospodaření v roce 2022, schválení 
výsledku hospodaření v roce 2022 a návrhu hospodaření v roce 2023  

8. Kooptace nové členky výboru  
9. Zpráva matrikářky a informace o nových členech MSKAO  
10. Akce v roce 2022 a plán akcí na rok 2023  
11. Zprávy členů chovatelské komise  
12. Zpráva kontrolní komise  
13. Vyhodnocení soutěží Pes roku 2022  
14. Gratulace jubilantům  
15. Různé a diskuse  
16. Návrh usnesení a hlasování o schválení usnesení výroční členské schůze  
17. Ukončení 

 
Jednatel informuje, že dne 14.2.2023 člen klubu František Zahradníček žádal e-mailovým 

dotazem o doplnění bodu o vyslovení nedůvěry výboru klubu do programu VČS a vysvětluje 

procesní postup. 

František Zahradníček odůvodnil, že žádá o doplnění bodu do programu z důvodu, že výbor 

nedodržel usnesení VČS a nedodržel termín předání funkce ekonoma. Dále výbor nedodal 

Ročenku v termínu do VČS. 

Prof. MUDr. Jiří Veselý, CSc. informoval, že Ročenka vydávaná klubem je zpracovávána ve 

vysoké kvalitě a její kompletace zabere opravdu hodně času na úkor svého času tvůrců 

Ročenky. 

Ing. Martin Kostelník coby grafik Ročenky informuje, jak dlouho trvá zpracování grafiky 

Ročenky. 

Ing. Pavel Konečný informoval, že jemu i dalším kolegům nedorazil mail s pozvánkou na VČS, 

Zdeněk Hejzlar ubezpečil, že na e-mailové adresy, které uvedli členi klubu, je zapotřebí 

zkontrolovat ve spolupráci s matrikářkou klubu kontaktní údaje. 

Hlasování o doplnění bodu do Programu VČS – PRO 4, PROTI 17, ZDRŽEL SE 8 – 

NESCHVÁLENO 

Hlasování o původně rozeslaném Programu VČS – PRO 27, PROTI 1, ZDRŽEL SE 1 – 

SCHVÁLENO 

6. Usnesení z VČS MSKAO, z.s.  

Usnesení z VČS konané dne 27.3.2022 v Motelu PODKOVA – KLOBOUKY U BRNA – 

předneseno Zdeňkem Hejzlarem. 

7. Zpráva předsedkyně Mgr. Evy Illové 

Předsedkyně seznámila členy s děním v klubu, shrnutím aktivit výboru a klubových akcí 

z loňského roku. 

 

 



8. Zpráva ekonoma klubu – Eva Illová 

Předsedkyně klubu se od loňské VČS starala o ekonomiku klubu, zpracovala účetnictví za rok 

2022 a seznámila členy s hospodařením klubu, s ekonomickým výsledkem jednotlivých akcí a 

s hospodářským výsledkem klubu. 

Hlasování o schválení Výsledku hospodaření za rok 2022 – PRO 26, PROTI 1, ZDRŽEL SE 1 

(1 člen v sále chybí) – SCHVÁLENO 

Hlasování o schválení Návrhu rozpočtu na rok 2023 - PRO 28, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 - 

SCHVÁLENO 

Viz příloha č. 2 

9. Kooptace nového člena výboru MSKAO 

Usnesením VČS 2022 bylo rozhodnuto o předání účetnictví novému ekonomovi v termínu do 

31.5.2022 – v tento den proběhlo hlasování o novém členu výboru 

a) František Zahradníček – PRO 1, PROTI 0, ZDRŽEL SE 5 

b) Ing. Michaela Přibáňová PhD. – PRO 5, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – nově zvolená do 

výboru klubu 

Dále se v rámci výboru rozhodlo o přesunu funkcí: 

Lucie Pružinová by nově zastávala funkci ekonoma – PRO 4, PROTI 0, ZDRŽEL SE 2 

Výsledek hlasování výboru klubu z 31.5.2022 

Dnešní výroční členská schůze hlasovala o změnách ve složení výboru: 

a) Novým kooptovaným členem je Ing. Michaela Přibáňová PhD. (nar. , 

trvale bytem: ) a bude 

vykonávat funkci matrikáře – PRO 28, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – SCHVÁLENO 

b) Současně novým ekonomem je Lucie Pružinová (nar. , trvale bytem: 

) 

PRO 28, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – SCHVÁLENO 

 

10. Zpráva matrikářky Lucie Pružinové 

Lucie Pružinová shrnuje statistiky členů MSKAO a žádá o průběžnou aktualizaci osobních 

údajů na adresu matrikáře. 

Přečten seznam nových členů MSKAO, z.s. – VČS bere na vědomí seznam nově přijatých členů 

MSKAO – PRO 27, PROTI 0, ZDRŽEL SE 2 – SCHVÁLENO a VČS bere na vědomí. 

11. Akce roku 2022 a plán roku 2023 

Jednatel připomíná, že akce 2022 byly již shrnuty v předchozích zprávách. 

Plán akcí 2023: 

 



 

Výstavy 

a) KV Slavkov – od letošního roku je zákaz vstupu psů do celého areálu zámku Slavkov, 

takže jsme byli nuceni hledat nové prostory a děkuje za nabídku člena klubu JM 

v Bartošovicích na Novojičínsku a vyzval i ostatní členy o aktivní přístup k akcím klubu 

a klubu jako takovému. 

6.5.2023 – KV Jaroměřice nad Rokytnou – areál zámeckého parku, na posuzování byli 

pozváni Alec Stewart (Irsko) a Duško Šormas (SRB) – v řádu dnů bude spuštěno 

přihlašování na dogoffice.cz 

b) KV bez zadání KV Náměšť na Hané – 17.6.2023 – Jozef Páľ (SK) 

Přihlašování již bylo spuštěno na dogoffice.cz. 

c) SV Zákupy u České Lípy – 12.8.2023 – Julia Bango (ESP) – sdružená výstava ohařů. 

Přihlašování již bylo spuštěno na dogoffice.cz. 

Zkoušky: 

a) 13.-14.5.2023 Klubové zkoušky vloh a podzimní zkoušky CACT 

b) 12.-13.8.2023 Pohár MSKAO – Podzimní zkoušky a zkoušky vodní práce CACT 

c) 7.-8.10.2023 Klubové zkoušky vloh a podzimní zkoušky CACT 

d) 15.10.2023 Memoriál Aloise Sklenáře - NFT, CACT 

 

12. Zpráva Kontrolní komise 

přednesena předsedkyní KK Dr. Darjou Musilovou – Viz. Příloha č.3 

 

12:05 obědová pauza do cca 12:45 

12:50 – pokračování schůze 
 

13. Vyhodnocení soutěží PES ROKU 

 

a) VÝKON 

1. Red del Zagnis – AS – 5 265 bodů – Pavel Thiel 

2. Athos z Drválovského revíru – RWS – 4 365 bodů - Ing. Kateřina Hvězdová 

3. Akim z Divoženčiny náruče – POI – 3 515 bodů – Lubomír Prokop 

4. Charon z Jirouškova dvora – IS – 3 048,80 bodů – Petr Smutný 

5. Editions Pointing Davaroni Girl – AS – 2 945,50 bodů - Ing. Lucie Studýnková 

6. Argo z Vlčích hor – AS – 898 bodů – Sylva Vanžurová 

7. Iserin Slattupper – RWS – 757,50 bodů - Ing. Kateřina Hvězdová 

8. Double Dream Loveset Tollers Cosa Nostra – GS – 707 bodů – Olga Vránová 



9. Clova od Duvanjskog Polja – AS – 537 bodů – Sylva Vanžurová 

b) EXTERIÉR 

1. Gordon Hall Bourbon Whiskey – AS – 1180 bodů – manželé Šedovi 

2. Artagnan Von Blahud – RWS – 719 bodů – Ivana Popilková 

3. Elisabeth Red Joker – IS – 537 bodů – Ing. Martin Houda 

14. Různé a diskuse 

a) Ing. Martin Slouka – webmaster informuje o zlepšeních na webu ve smyslu editace ze 

strany chovatelské komise. K Ročence již bylo řečeno dost. 

b) František Zahradníček – hovoří o tradicích – Moravskoslezský klub by měl mít klubové 

akce na katastrálním území Moravy, nikoli v kraji Vysočina. 

Navrhuje v Náměšti na Hané největší klubovou výstavu místo „Slavkova“. 

Polemizuje o nízké účasti členů na VČS, navrhuje vyvinout větší motivaci vůči novým 

členům a ptá se na výcvikovou komisi.  

c) Sylva Vanžurová zmiňuje, že by výbor měl více informovat nové členy o tom, jak 

funguje klub, VČS atp. Jednatel reaguje, že s novou matrikářkou vymyslí průvodní 

dopis pro nové členy, který bude rozesílán spolu s členskou kartičkou a nejnovější 

ročenkou. 

d) Veronika Štěchovská namítá, že největší a nejprestižnější KV (původní Slavkov) se do 

Náměště nehodí – nevejde, není dostatečně prestižní mít takovou výstavu jako 

sdruženou. 

e) Ing. Pernica – navrhuje jako místo na výstavu Rájec-Jestřebí – diskuse nad místem 

f) Sylva Vanžurová navrhuje, aby byla rozdělena pracovní kategorie Psa roku - „výkon“ 

a „FT“ a diskuse nad povinností klubové akce. 

g) Jednatel žádá všechny členy klubu, kteří by se chtěli podílet na práci v klubu, na 

pracovních akcích klubu, aby se ozvali výboru klubu a jakmile budeme mít dostatek 

zájemců, výbor projedná nové obsazení výcvikové komise. Dle stanov výcvikovou 

komisi volí výbor a dává na vědomí VČS. Aktuální odstoupivší výcvikovou komisi je 

nutné nahradit v plném rozsahu z členů klubu. Prosíme o zaslání přihlášek zájemců o 

práci ve výcvikové komisi. 

h) MVDr. Darja Musilová navrhuje termín do 14 dnů, tj. do konce března na to, aby 

následně mohla VK plnohodnotně pracovat na výcvikových akcích klubu již v letošním 

roce. 

i) František Zahradníček má zájem o práci ve výcvikové komisi a podmínil to, že chce 

funkci předsedy výcvikové komise. 

j) Veronika Štěchovská navrhuje, aby klub opět opatřil klubové mikiny/vesty. Jednatel 

informuje, že jsme řešili již na minulém výboru a propagační materiály klubu jsou 

v plánu. 

k) Ing. Pavel Konečný se ptá na termín vydání Ročenky a poukazuje na to, že by bylo 

vhodné mít Ročenku před VČS. Diskuse nad termínem uzávěrky Ročenky.  

l) Sylva Vanžurová namítá, že by bylo vhodnější přesunout VČS na jiný termín než 

současně s výstavou Cruft`s. 



m) MUDr. Miroslav Růžička namítá, že je zbytečné kritizovat termín Ročenky a pokud 

bude vyhotovena kvalitně, je lepší si počkat. V čase, kdy dojde Ročenka do poštovní 

schránky by si měl vzít každý, kdo nemá co číst, knihu a nekritizovat činnost výboru. 

n) Dotaz MVDr. Darji Musilové na pozvánku na VH ČMKU – jednatel odpovídá, že 

pozvánku jsme dostali, ale nepřihlásili jsme včas zástupce klubu za účast. 

15. Návrh Usnesení VČS 2023  

Přednesl předseda návrhové komise Ing. Houda – viz. Příloha č.4 

PRO 25, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 – SCHVÁLENO (2 členové odešli, 1 nepřítomen v sále) 

16. Ukončení 

Ve 14:15 hod. předsedající schůze Mgr. Eva Illová poděkovala všem přítomným za účast, za 

přednesené příspěvky, za konstruktivní kritiku a popřála všem šťastný návrat domů. 

 

 

Zapsala: Ing. Lucie Studýnková v.r.                          

 

 

Ověřila: Mgr. Eva Illová v.r. 

 

 


